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To dejlige dage på DLG Vækstforum 2018 er nu overstået. Vi havde indlæg i salen begge dage, først onsdag morgen ved
Søren Lykkegaard Hansen, hvor emnet var Maksimér raps udbyttet igennem intelligent sortsvalg. Torsdag før middag
var det så Ditte Clausens tur, der gav hendes bud på hvorfor at udbytterne på Sjælland og Øerne generelt har været
skuffende to år i træk. Vi er glade for de mange der kom og lyttede til indlæggene. Og for alle dem der var forbi vores
stand til en snak om vinterraps.
Hvis man ikke hørte indlæggene, eller bare har brug for at gense slides, så kan de hentes her i PDF format. Tryk på ét af
linkene herunder.
 
Maksimér raps udbyttet igennem intelligent sortsvalg v/Søren Lykkegaard Hansen
Link: /documents/431837/445211/S%C3%B8ren+V%C3%A6kstforum+2017/7c605656-94f5-4602-a33b-de77bcf6ef11
Hvorfor blev udbytterne så dårlige i 2016 og 2017? v/Ditte Clausen
Link: /documents/431837/445211/V%C3%A6kstforum+Ditte+2018/99b48243-c427-405f-a983-ce6209c6bc0c
 

"Alle oplysninger, som fremsættes mundtligt eller skriftligt af Monsanto eller selskabets medarbejdere eller forhandlere, inkl. oplysningerne i denne artikel, er fremsat i god tro, men skal
ikke anses for et anbringende eller en garanti fremsat af Monsanto mht. disse produkters/varianters præstation eller egnethed, som kan afhænge af lokale klimaforhold og andre faktorer.
Monsanto påtager sig intet erstatningsansvar for nogen sådanne oplysninger. Disse oplysninger skal ikke udgøre en del af nogen kontrakt med Monsanto, medmindre andet er skriftligt
anført." 1
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